
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU SRPDŠ 

 
 

 

Datum: 10. května 2017 

 

Místo konání: ZŠ Budišov 

 

Zúčastnění: Mgr. Milan Procházka – ředitel, Mgr. Veronika Ležáková – předsedkyně, Veronika 

Dostálová, Jana Vostalová, Pavlína Dítětová, Helena Zezulová, Jarmila Ujčíková, Ludmila 

Požárová, Iva Matoušková 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení – výbor zahájila předsedkyně Mgr. Veronika Ležáková 

 

2. Debata o opakovaném výskytu vší na škole. Návrhy na řešení problému s výskytem. Paní 

Veronika Ležáková četla stanovisko krajské hygienické stanice. Obsahem byl návod na postup 

školy při zjištění vší u dětí. 

 

3. Dotaz rodičů, zda je povinné kupovat na začátku školního roku sešity od školy. Není povinné 

sešity kupovat od školy. Škola objednává sešity ve velkém množství a tudíž má i výhodné ceny. 

 

4. Pan ředitel informoval, že Česká školní inspekce ve škole šetřila stížnost a její část se týkala i 

činnosti SRPDŠ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 10. května 2017        Zapsala Iva Matoušková 

  

 

 

 


